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MAĎARSKO: Spomienka na obdobie studenej vojny je v strednej Európe veľmi prítomná.
Nikto nechce, aby sa tie časy vrátili, zdôraznil maďarský minister zahraničných vecí Péter
Szijjártó v rozhovore pre Euronews.

Podobne ako predseda maďarskej vlády Viktor Orbán počas svojej nedávnej návštevy Moskvy aj šéf
maďarskej diplomacie zdôrazňuje potrebu deeskalácie diplomatickou cestou.

 

 

Minister Péter Szijjártó pre Euronews povedal: „Musíme urobiť všetko pre to, aby sme sa vyhli
najhoršiemu scenáru. Musíme investovať do diplomacie, do dialógu. Preto vyzývame Ruskú federáciu
a našich západných spojencov, veľké a silné krajiny, aby sa nevzdávali nádeje na mierové riešenie.“

 

 

Ďalej dodal: „Pre nás, pomerne malé stredoeurópske krajiny, môže byť veľmi nebezpečné, ak dôjde k
násilným akciám. Preto sa za každú cenu vyhnime najhoršiemu scenáru.”

„Nepotrebuje na svojom území ďalšie jednotky NATO“

Mnohé východoeurópske a pobaltské krajiny nedávno zažili rozmiestnenie ďalších jednotiek NATO
na svojom území – napríklad Poľsko, Rumunsko alebo Estónsko. Péter Szijjártó túto možnosť pre
svoju krajinu rozhodne odmieta.

Péter Szijjártó: „Nie, nesúhlasili sme a nebudeme súhlasiť, pretože na našom území už máme
jednotky NATO, konkrétne maďarskú armádu a maďarské ozbrojené sily, ktoré sú v stave, ktorý
zaručuje bezpečnosť krajiny. Takže nepotrebujeme ďalšie jednotky na maďarskom území.”

Sankcie nefungujú

Helena Humphreyov, Euronews: „Ale čo sankcie – áno alebo nie?”

Péter Szijjártó: „Sankcie sa môžu, alebo by sa mali uložiť len vtedy, ak sa niečo stane. To je pravidlo
číslo jedna. Po druhé, pokiaľ ide o sankcie, je zrejmé, že nefungujú.

https://cz24.news/szijjarto-madarsko-nepotrebuje-na-svojom-uzemi-dalsie-jednotky-nato-video/
https://cz24.news/szijjarto-madarsko-nepotrebuje-na-svojom-uzemi-dalsie-jednotky-nato-video/
https://de.euronews.com/2022/02/09/au-enminister-szijjarto-ungarn-braucht-keine-weiteren-nato-truppen-auf-seinem-territorium
https://cz24.news/donate/


Nechceme narušiť európsku jednotu. Nikdy sme ho nevetovali. S týmto rozhodnutím sme vždy
súhlasili.

Ak sa však pozriete na samotné sankcie, zistíte, že sú neúspešné. Nefungujú. Keď si všimnete objem
obchodu veľkých západoeurópskych krajín s Ruskou federáciou, mimochodom vrátane Francúzska,
uvidíte, ako sa od zavedenia sankcií zvýšil obchod medzi Francúzskom a Ruskou federáciou, obchod
medzi Nemeckom a Ruskou federáciou.

Preto si myslím, že keď hovoríme o ďalších sankciách, musíme bezpodmienečne vykonať aj poctivú
analýzu vplyvu existujúcich sankcií,“ – dodal šéf maďarskej diplomacie na záver rozhovoru pre
Euronews.
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